

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下
電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/NTT/BRP/20/033

致：碧濤花園第一期各業戶

通 告

有關：大廈天井打拆事宜

為配合工程進度，百利閣天井位置將於 2020 年 3 月 28 日星期六恢復打拆工程，如業戶發現天井打拆期間有落水問題，請盡早通知管理處跟進，本署會盡快安排承辦商維修並確保天井位置清潔。

如有任何查詢，可致電管理處 2646 1859 或 3619 7192 與本處職員聯絡。多謝合作！

碧濤花園第一期管理處
2020 年 3 月 25 日

Date : 25th March, 2020

To : All Residents of Pictorial Garden Phase I

NOTICE

Re: Demolition of wall tiles at patio

To coordinate with the progress of the project, the demolition of patio wall tiles at Bellevue Court will resume on Saturday, 28th March 2020. If owner notices any patio has water leaking problems during the demolition work, please contact the management office. We will arrange repair maintenance as soon as possible and to ensure the cleaning of the patio.

Should you have any enquiries, please feel free to contact us at 2646 1859 or 3619 7192. Thank you for your cooperation.

無限期張貼

Management Office of Pictorial Garden Phase I

